



الجمعية البرلمانية الآسيوية
اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون الاجتماعية والثقافية

(اجتماع افتراضي)

طهران - الجمهورية الإسلامية الإيرانية

14 تموز / يوليو 2021

معلومات عامة

(6/7/2021 by APA Secretariat)

1. التاريخ ومكان الانعقاد:

سوف تعقد اللجنة الدائمة المعنية بالشؤون الاجتماعية والثقافية في الجمعية البرلمانية الآسيوية اجتماعها الافتراضي تحت رعاية المجموعة البرلمانية في برلمان الجمهورية الإسلامية الإيرانية بتاريخ 14 تموز / يوليو 2021 بتمام الساعة 7:00 (بتوقيت غرينتش).

2. اللغة:

إنّ لغة العمل في الجمعية البرلمانية الآسيوية هي الإنجليزية. وسيؤمن كل بلد مترجمه الخاص.

3. الوثائق:

يتم إعداد كافة الوثائق الرسمية باللغة الإنجليزية وسوف تكون متاحة على موقع الجمعية البرلمانية الآسيوية.

4. التسجيل:

يرجى من المشاركين إرسال استمارات التسجيل إلى الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية وإلى الأمانة العامة لبرلمان البلد المضيف في موعد أقصاه 12 تموز / يوليو 2021.



5. منصة التواصل بالفيديو:

سوف يعلن البلد المضيف اسم المنصة التي ستُعمد لعقد الاجتماع الافتراضي. وسوف يتم الإعلان عن تفاصيل كيفية الربط مع هذه المنصة في الوقت المناسب.

6. نقاط الاتصال:

الأمانة العامة للبرلمان المضيف	الأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية
هاتف: - السيدة طاعاتي هاتف: (+98)2133440307 - السيد شريفني هاتف: (+98)2133440307	هاتف: +98(21)33517406-7
	فاكس: +98(21)33517408
البريد الإلكتروني: Conf@parliran.ir Baniasadzadeh.mo@parliran.ir	البريد الإلكتروني: secretariat@asianparliament.org Website: www.asianparliament.org



Asian Parliamentary Assembly

Standing Committee on Social and Cultural Affairs

(Virtual Meeting)

Tehran- Islamic Republic of Iran

14 July 2021

General Information

(6/7/2021 by APA Secretariat)



1. Date and Venue:

The Virtual meeting of Standing Committee on Social and Cultural Affairs of Asian Parliamentary Assembly (APA) will be held under the auspices of the Parliamentary Group of the Islamic Parliament of Iran on July 14 , 2021 at 07:00 (GMT).

2. Language

The APA working language is English. Each Country would provide its own interpreter.

3. Documents

All official documents shall be prepared in English and will be available on APA Website.

4. Registration

Participants are kindly requested to send their registration forms to the APA Secretariat and Host country Secretariat no later than **12 July 2021**.

5. Platform for Video Communication:

The Host country will announce the name of the platform for the purpose of running the Virtual meeting. The details on how to linkup to this platform will be announced in due course.

6. Contact Points:

Host Parliament Secretariat	APA Secretariat
Phone: - Ms.Taati Tel: (+98)2133440307 - Mr.Sharifi Tel: (+98)2133440307	Tel : +98(21)33517406-7
	Fax : +98(21)33517408
E-mail : Conf@parliran.ir Baniasadzadeh.mo@parliran.ir	E-mail : secretariat@asianparliament.org Website: www.asianparliament.org